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Svatohubertská troubená mše 
v kostele sv. Jana v Chøeš�ovicích

Pøání v èase vánoèním
Neúprosný, ale spravedlivì plynoucí rytmus èasu nás 
opìt posunul pøed práh nejkrásnìjšího období roku. 
Vánoc! Na dveøe nìžnì klepou vánoèní svátky – èas 
zázrakù a plnìní pøání, ale také èas vzpomínání na 
naše blízké, kteøí jsou nìkde daleko, nebo si v tichosti 
pøipomínáme ty, kteøí již bohužel nejsou mezi námi. 
Vánoce jsou pøedevším pøíležitostí znovu si uvìdomit, 
jak se navzájem potøebujeme, že lidské dobro je tou 
nejvìtší hodnotou života.

Ráda bych také touto cestou podìkovala zamìstnancùm
obce, kteøí svìdomitì odvádìjí svou práci i nad rámec 
svých povinností. Podìkování patøí i všem zastupitelùm 
za jejich èinnost pro obec. Ani místní škola nezùstává 
pozadu, vzornì naši obec reprezentuje a tøídy se nám 
pomalu zaplòují. A závìrem patøí dík všem spolkùm za 
spolupráci a za jejich èinnost pøipravovat zábavu a kul-
turu pro všechny vìkové kategorie. 

Milí spoluobèané, tímto bych Vám a Vašim rodinám 
popøála jménem svým i jménem obce radostné, klidné 
prožití vánoèních svátkù v kruhu rodiny a tìch, na 
kterých Vám nejvíce záleží. Pøeji Vám do nového roku 
hlavnì pevné zdraví, štìstí, porozumìní a trpìlivost 
pøi øešení osobních problémù. 

Nech� je pro nás všechny 
nadcházející rok 2024 rokem š�astným.    

Hana Krippnerová – místostarostka obce

Vánoèní dílny pro malé i velké
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Krásné èasy a� máte a život si užíváte...

Advent na albrechtické návsi
Ani jsme se nenadáli a už tu máme opìt 
jako vloni Spolek rodièù a pøátel školy. V nedìli 3. prosince, po velkých 
pøípravách, byl na albrechtické návsi rozsvícen krásný vánoèní strom. 
Zároveò do Betléma pøibyla døevìná socha sv. Josefa.

advent. Poøádání se ujal stejnì 
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Podzimní mìsíce jsou pro myslivce velkým svátkem. Konají se nejen
spoleèné hony a naháòky, myslivci poøádají také mnohé kulturní akce. 
Setkání myslivcù, Svatováclavská troubení a patrnì nejvìtším svátkem 
jsou oslavy patrona všech myslivcù sv. Huberta. Myslivecký spolek 
Jehnìdno uspoøádal 10. listopadu v kostele sv. Jana v Chøeš�ovicích 
k poctì svého patrona svatohubertskou troubenou mši. Více na str. 9

Stalo se již tradicí, že albrechtiètí zahrádkáøi poøádají pøed
zaèátkem adventu tvoøivé dílny pro rodièe, dìti a veøejnost.
Letos se konaly 25. listopadu od 14 hodin v Albrechtické 
hospodì. Vùnì jehlièí navodila tu pravou atmosféru Vánoc,
malí i velcí dali hlavy dohromady, pøidali kreativitu a pustili
se do tvoøení vánoèních dekorací. Více na str. 4



Více informací na: www.albrechticenadvltavou.cz2

Informace pro obèany ze 6. zasedání Zastupitelstva obce
Ze 6. zasedání ZO konaného dne 26.10 starosta Ing. Miroslav Ušatý. Pøítomno 24 obèanù, z toho 14 èlenù ZO.2023. Zasedání øídil 

Kontrola plnìní usnesení zastupitelstva obce 
a zpráva o èinnosti rady obce 
– Starosta – obec obdržela 1. èást finanèních prostøedkù na VHI 
   od SFŽP
– investièní zámìr na dìtské skupiny bìží, termín podání žádosti 
   je do konce r. 2024, v prùbìhu února by mohly být shromáždìny 
   podklady k podání žádosti na MPSV, vše bude pøed podáním 
   žádosti o dotaci konzultováno s pracovníky MPSV
– obci nebude poskytnuta dotace na 8. zmìnu ÚP, budeme muset 
   uhradit cca 250 tis. Kè z vlastních prostøedkù    
– státní pozemkový úøad vybral projektanta na vybudování 
   komunikací a vìtrolamù v rámci KoPÚ
– pí. Krippnerová, MBA – probìhl semináø na téma „Oprav dùm 
   po babièce“ s velkou úèastí obèanù 
– Starosta – bude pøipraven prostor pro ukládání vìtví u hnojištì 
   v Údraži, likvidoval nábytek na stávající ploše pro odpady
ZO schvaluje plnìní usnesení ze zasedání ZO
ZO schvaluje èinnost rady obce

– Starosta – VHI – tento týden dojde k zaasfaltování komunikace 
   od OÚ k autoservisu pana Voitha
– v období od 6. do 8.11. bude zaasfaltován zbytek komunikace 
   (od návsi ke škole)
– byly problémy s vodovodem u Trampalovského rybníka
– celý vodovod. pøivadìè by mìl být hotový, až na nìkteré výjimky
– budou se dìlat vodovodní šachty 
– v pøíštím roce by se mìlo pokraèovat v ulici u Sládkù, v ulici od 
   Šímù dolù, dále pøes pozemek pana Jaroše 
– pøípojky z návsi smìrem na Údraž by se dìlaly spoleènì s SÚS 
   v r. 2025, kdy by nám spoleèný projekt ušetøil finance za povrchy
– od zítra zaèíná pøíprava cesty v Kozínì
– na høišti v Jehnìdnì se zahajují práce
– obec obdržela faktury od firmy DAICH na VHI na èástku 7,5 
   a 15 mil. Kè. Faktura na èástku 7,5 mil. Kè byla uhrazena 
   z vlastních zdrojù, další z obdržených prostøedkù od SFŽP.  
– starosta seznámil s rozpoètovým urèením daní

Obecnì závazná vyhláška o dani z nemovitých vìcí
ZO na zasedání 31.8.2023 schválilo Obecnì závaznou vyhlášku 
o stanovení místního koeficientu pro výpoèet danì z nemovitých 
vìcí. V této vyhlášce došlo k písaøské chybì. Z tohoto dùvodu je 
nutné schválit zmìnovou obecnì závaznou vyhlášku. Návrh OZV 
byl zaslán k posouzení Ministerstvu vnitra, odboru dozoru a nebyla 
shledána v rozporu se zákonem.
ZO schvaluje Obecnì závaznou vyhlášku, kterou se mìní obecnì 
závazná vyhláška è. 1/2023 o stanovení místního koeficientu pro 
výpoèet danì z nemovitých vìcí.

Termínované vklady
– Starosta informoval pøítomné, že by obec mohla koncem roku 
   disponovat s vìtším množstvím volných finanèních prostøedkù. 
   Jednal s Komerèní bankou a.s. a Èeskou spoøitelnou a.s. 
   o termínovaných vkladech. Dùležité je, aby ukládání finanèních 
   prostøedkù na termínované vklady nenarušilo chod obce.
– Bc. Mikolášek – doporuèuje mìsíèní ukládání
– pí. Švehlová – doporuèuje, aby prostøedky z FRB byly vedeny 
   oddìlenì a výnosy z termínovaných vkladù byly ukládány opìt 
   na FRB.
– pí. Lipèáková – by bylo asi nutné upravit tvorbu èerpání FRB.
ZO souhlasí s využitím volných finanèních prostøedkù na termín. 
vklady a vklady uzavøené na základì Smlouvy o E Tradingu, aj. 
u bankovních domù Komerèní banky a.s. a Èeské spoøitelny a.s. 
a povìøuje starostu obce k realizaci tìchto finanèních transakcí.

Financování vodovodních pøípojek
Obec obdrží od Jihoèeského vodárenského svazu pøíspìvek na 
vybudování vodohospodáøské infrastruktury. Pøíspìvek by mìl 
èinit 7 tis. Kè na každého ekvivalentního obyvatele, který se bude 
pøipojovat k vodovodu. Z tohoto pøíspìvku by mohla obec pøispìt 
trvale žijícím obèanùm na vybudování vodomìrné soustavy 
a vodomìrné šachty. Jednalo by se cca o 135 šachet. Obec by 
nakoupila vodomìrné šachty a pøeprodávala by je obèanùm. 
Jednal s firmou DAICH o vybudování pøípojek.

– pí. Švehlová – firma DAICH by udìlala a obec zaplatila?
– Starosta – obec dodá pouze technologii a obèané si udìlají sami
– navrhuje pøispìt trvale žijícím obèanùm 5 tis. Kè na vodomìrnou 
   soustavu a 15 tis. Kè na vodomìrnou šachtu  
– požádal zastupitele, aby do 20.11.2023 pøipravili návrhy, co by 
   mìlo být zakomponováno ve smlouvì
– smlouva bude pøipravena do pøíštího zasedání ZO
ZO bere na vìdomí 

Plán akcí na rok 2024
Starosta seznámil pøítomné zastupitele s plánem akcí na rok 2024 
a vyzval je k pøípadnému doplnìní. Akce se budou realizovat 
v pøípadì získání dotací.    
– p. Øeøábek – doplnit vybudování cesty v Jehnìdnì ke Dvoøákùm
– p. Lacina – doplnit rekonstrukci hasiè. zbrojnice v Chøeš�ovicích
– p. Dostál – bude se nìco dìlat se „Vèelím vrchem“ smìrem na
   Kouta?
– Starosta – navážel se tam ještì nìjaký materiál. Nadace ÈEZ 
   pøispìje na výsadbu stromù.
– p. Øeøábek – øešil se s Cetinem optický kabel? Bylo by dobré 
   položit i tento kabel zemì. 
– Starosta – ano øešil, Cetin nemìl zájem
– p. Kubín – co veøejné sportovištì, uvažovalo se o nìm? 
   Momentálnì jsou na to dotace.
– Ing. Havlíèek – vybudovat sportovištì na novém høišti v ZTV 
ZO schvaluje plán akcí na rok 2024.

7. zmìna ÚP
Obec obdržela žádost o další zmìnu územ. plánu k pozemkùm 
v k.ú. Albrechtice nad Vltavou. V souèasné dobì již 7. zmìna ÚP 
probíhá a byla zaslána krajskému úøadu k vyjádøení. 
– Bc. Mikolášek – projednání 7. zmìny ÚP by se nemìlo zdržovat
– pí. Švehlová – Ateliér Danìk již pøipravil návrh 7. zmìny ÚP, 
   žadatelé již zaplatili za tuto zmìnu, chtìli by zaøadit i ostatní, 
   nedoporuèuje schválení žádosti
– p. Schánilec – bylo by to nefér vùèi odmítnutým žadatelùm, 
   doporuèuje zaøadit tuto žádost do další zmìny
– p. Jaroš – ovlivnilo by to schválení KoPÚ
– Starosta – museli bychom pøedìlat smlouvy a pøepoèítat podíly
ZO neschvaluje zaøazení další žádosti do 7. zmìny územního 
plánu obce Albrechtice nad Vltavou.

Diskuse, rùzné
– pí. Krippnerová – zaslala zastupitelùm podklady k revitalizaci 
   návsi v Albrechticích nad Vltavou, dne 14.11.2023 probìhne 
   schùzka s projektantem a architektem, zároveò probìhne 
   i diskuse s obèany  
– Bc. Mikolášek – má k projektu nìjaké pøipomínky 
– p. Øeøicha – co se dìje s brownfieldem v Albrechticích nad 
   Vltavou?
– Starosta – jedná s majitelem
– p. Jaroš – øešila se nìkdy také plocha pro stavební su�?
– Starosta – ano, záleží, jak se osvìdèí skládka vìtví. Plocha pro 
   stavební su� by musela projít stavebním øízení a musela by mít 
   pevná pravidla pro ukládání.
– Ing. Havlíèek – co se bude dál dìlat s Albrechtickou hospodou? 
– Bc. Mikolášek – navštívil nájemce, kteøí si stìžují na provoz 
   høištì a na chování zákazníkù. Myslí si, že je to o servírkách. 
   Podle slov nájemce, pokud by jim obec zvýšila nájemné, skonèí 
   okamžitì, pokud ne, ukonèí èinnost koncem roku. Je nutné 
   rozhodnout, zda hospodu dále pronajímat.
– pí. Krippnerová – zrušila by pro nájemce úhradu topení tepelným 
   èerpadlem
– p. Schánilec – je dùležité, co je dáno ve smlouvì
– Ing. Procházka – je nutné se zamyslet, jestli má cenu dále 
   pronajímat. Nebo uvažovat nad tím, že si obec vezme pod sebe 
   a zamìstná èlovìka. Pronájem je v kompetenci rady obce.
– Ing. Havlíèek – mohl by zamìstnanec obce stát v ranních 
   hodinách z dùvodu bezpeènosti dìtí u pøechodu u školy, pokud 
   na to máme kapacity? 
– Starosta – neví, zda z pozice obce mohou toto zajiš�ovat 
   nevyškolení pracovníci, zeptá se na Policii ÈR, jakým zpùsobem
   to øešit. Místo stávající ÈOV, která je na pozemku u školy by 
   v budoucnu mohlo být vybudováno parkovištì pro školu.



Pøedstavení zámìru revitalizace návsi v Albrechticích obèanùm

V úterý 14. listopadu 2023 se od 17.00 hodin konala 
v zasedací místnosti Obecního úøadu v Albrechticích 
nad Vltavou diskuse o zámìru revitalizace místní návsi. 
Obec se rozhodla hledat nejlepší návrh øešení návsi 
formou architektonické soutìže. Soutìž by mìla být 
vyhlášena na pøelomu listopadu a prosince. Na jaøe 
pøíštího roku porota složená ze zástupcù obce i nezá-
vislých odborníkù posoudí ètyøi soutìžní návrhy øešení 
tohoto veøejného prostoru a vybere ten, který bude pro 
obec nejlepší.
Místostarostka obce Hana Krippnerová zahájila podveèerní 
setkání promítnutím videa natoèeného dronem, díky nìmuž 
jsme se mohli prolétnout nejen nad návsí, ale i nad celými 
Albrechticemi v pozadí s Píseckými horami. 

„Všichni si pøejeme, abychom mìli krásnou a funkèní náves, 
která bude atraktivní pro obyvatele Albrechtic i pro turisty. 
Než ale zaèneme náves rekonstruovat, musíme nejdøíve 
zajistit kvalitní projekt. Chceme vybírat z více návrhù, a to 
nám umožòuje právì architektonická soutìž“, uvedla Hana 
Krippnerová. Poté pøivítala doc. Ing. arch. Ondøeje Beneše, 
pøedsedu pìtièlenné poroty, která bude posuzovat soutìžní 
návrhy od ètyø rùzných ateliérù, a také organizátorku archi-
tektonické soutìže PhDr. Markétu Pražanovou.
Markéta Pražanová vysvìtlila výhody architektonické 
tìže oproti jiným zpùsobùm hledání zpracovatele projek-
tové dokumentace. Kromì možnosti vybírat z více návrhù 
øešení návsi ten nejlepší je to také spolupráce s odbornou 
èástí poroty, tedy zkušenými architekty, kteøí už nyní po-
mohli sestavit stavební program a posoudí na konci února 
2024 soutìžní návrhy. Celý proces soutìže je transparent-
ní, ze všech jednání jsou poøizovány protokoly, soutìžní 
návrhy budou zveøejnìny na webu obce a probìhne také 
výstava. Soutìž je poøádána v souladu se zákonem, smìr-
nicí obce, ale také se Soutìžním øádem Èeské komory 
architektù. Ta už vydala soutìži potvrzení o regulérnosti, 
které mùže být zároveò klíèem k pøípadnému získávání 
dotací na rekonstrukci návsi. 

sou-

„Rozhodli jsme se pøedstavit zámìr revitalizace návsi 
našim obèanùm již v této fázi, aby se k nìmu mohli také
vyjádøit a upøesnit své požadavky. Stejnì tak budou na 
jaøe pøíštího roku pøedloženy veøejnosti jednotlivé sou-
tìžní návrhy. Participaèní proces považujeme za velmi 
dùležitý,“ zahájila diskusi paní místostarostka. 
Toto setkání se bohužel netìšilo velkému zájmu ze strany 
obèanù. 

Markéta Pražanová
organizátorka architektonické soutìže

Ø e š e n é  ú z e m í.

Albrechtická náves nikoho z obèanù nezajímá !?
Nìkolik let poslouchám, že všude investujeme, na všechno 
dáváme peníze, ale na albrechtickou náves nemáme èas. 
Tím, že nebyl èas, tak v tom to urèitì není. Spíš jsme jenom
nemohli najít vhodný dotaèní titul, ze kterého by se úpravy 
nechaly financovat. 
V letošním roce se zaèalo svítat na lepší èasy. 
Zastupitelstvo i rada obce schválily zaøazení této investice 
a tak jsme nastoupili na pomìrnì dlouhou cestu, na jejímž 
konci by mìla být zrekonstruována a polidštìna albrechtická 
náves. 
Sami nejsme schopni øíct, co kde má být, jak se to bude 
chovat, jak to bude vypadat za pìt, za deset, za tøicet let. 
Nìco chceme - aby to dobøe dopadlo, ale neumíme to. 
Tak jsme vyhlásili architektonickou soutìž, jejíž nezbytnou 
podmínkou je projednání návrhu s obèany. Ale hned na 
zaèátku jsme zažili kruté rozladìní. 

I pøes všemožná avíza a upozornìní na termín projednání 
se setkání s architekty zúèastnil jeden (?!?) obèan. Že jsem 
zažil rùzná pøekvapení, to ano. Ale takovouhle ostudu snad 
ještì ne. Absolutní nezájem ze strany obèanù a dokonce 
i ze strany zastupitelù obce. To se všude semele páté pøes 
deváté, ale jak se jedná o konkrétní a uchopitelný zámìr, 
tak náš obèan ukáže absolutní nezájem. Jak potom obec 
Albrechtice vypadá v oèích tìch, kteøí sem pøijeli s nìèím 
pomoci. Urèitì musíme poèítat s tím, že si to nenechají pro 
sebe a máme zadìláno o perfektní reklamu. 
A tak bude pokraèovat projekt dál, vítìzný architektonický 
návrh bude sloužit k vypracování projektové dokumentace 
a snad se nám podaøí zajistit finance. 
Ale tu zaèáteèní kaòku už žádný piják nesmaže, ani nejde 
pøelepit žádnou náplastí. 
Ing. Miroslav Ušatý, starosta obce
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ZŠ a MŠ Albrechtice n. Vlt. Svatomartinský lampionový prùvod

V sobotu 25. listopadu odpoledne probìhlo v Albrechtické hospodì tradièní vánoè-
ní tvoøení pro malé i velké. Partu zahrádkáøských nadšencù a jejich pøátel, kteøí 
pøipravili zázemí pro tvoøivé dìti i dospìlé, zamìstnalo více než 70 spokojených 
úèastníkù akce. Bylo pøipravené vše pro tvoøení vánoèních dekorací a nechybìlo 
ani sladké i slané obèerstvení a vùnì svaøáku. Dìti vyrábìly vánoèní pøáníèka, 
snìhuláky, andílky, svícny ... navlékaly, šily nebo pomáhaly rodièùm èi prarodièùm 
s výrobou adventních vìncù. Také se dìti uèily zdobit perníèky a ty nejmenší dìti 
perníèky hned po nazdobení s chutí snìdly :-) Je tøeba podìkovat všem, kteøí s tím 
dìtem pøi tìchto aktivitách pomáhali. Všichni si tvoøivé odpoledne v pøedvánoèním 
èase užili. Tak za rok zase na vidìnou...  

Za albrechtické zahrádkáøe pøeji Vám i všem Vašim blízkým 
pøíjemné prožití vánoèních svátkù a v novém roce pevné zdraví, 

mnoho štìstí a spokojenosti.  Hana Krippnerová 

Albrechtiètí zahrádkáøi

10. listopadu, v pøedveèer svátku sv. Martina, poøádala albrechtická ZŠ a MŠ ve spolupráci se zahrádkáøi Svatomartinský lampionový 
prùvod veèerními Albrechticemi. Na závìr èekalo na dìti i dospìlé na návsi malé svatomartinské obèerstvení - koláèe, èaj a jiné dobroty.
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Vánoèní dílny pro malé i velké  pokr. z titul. str.



Informace pro obèanyJak to bude s poplatky na rok 2024 ?

Po loòském pomìrnì vysokém navýšení poplatkù za odpa-
dy, vodné a stoèné, je v návrhu na pøíští rok zachovat cenu 
za systém odpadového hospodáøství a stoèné na stávající 
úrovni.
U vodného dojde k mírnému navýšení, které je zapøíèinìno 
zvýšením ceny surové vody, zvýšení cen za pøesun vody, 
dorovnání pøíspìvku do fondu obnovy (musíme plnit schvá-
lený plán v souvislosti se zákonnými normami) a navýšením 
DPH (jedná se o uplatnìní zmìny, které schválila poslanec-
ká snìmovna v rámci tzv. konsolidaèního balíèku). 
Celkem se bude jednat o navýšení ceny vodného na úroveò

371,63 Kè/m . 
Nejvýraznìjší zmìna bude ve výbìru danì z nemovitostí 
pro všechny majitele nemovitostí, která je dùsledkem schvá-
lení konsolidaèního balíèku. Stát tímto opatøením snížil pøí-
spìvky obcím a mìstùm v rámci rozpoètového urèení daní 
a èásteènì to kompenzoval navýšením danì z nemovitostí, 
jejíž výnos jde na úèet pøíslušné obce. Jedná se o navýšení 
o 80%. Další navýšení této danì, tentokrát z rozhodnutí

Zastupitelstva obce, se týká èásti majitelù rekreaèních budov. 
Dùvodem je zajištìní potøebných finanèních prostøedkù do 
rozpoètu obce, které budou použity na rekonstrukce míst-
ních komunikací k chatovým osadám a rekreaèním nemovi-
tostem. Jestliže jsme vystaveni tlaku rekreantù, abychom 
opravili pøíslušné cesty, tak na to musíme zajistit finanèní 
prostøedky. A ty nemùžeme brát z bìžného chodu, protože 
by nám nezbývalo na vlastní chod obce a provádìní dalších 
investic.
Jestliže mám shrnout meziroèní navýšení poplatkù a daní, 
tak vìtšina je zpùsobena pøijetím konsolidaèního balíèku. 
Závìrem mùžu konstatovat,  že jsem se zúèastnil nìkolika 
jednání v poslanecké snìmovnì, na ministerstvu financí 
a na zasedání Sdružení místních samospráv. Podal jsem 
nìkolik návrhù na øešení celé situace, pøedložil rozbory, ale 
žádný z návrhù nenašel další podporu. Osobnì si myslím, 
že konsolidaèní balíèek vyšel nejhùø, jak mohl vyjít a pro-
hrávajícím jsou zejména obèané následováni obcemi. Tyto 
musí všechno zaplatit a tìch se to nejvíc dotkne.

Okénko starosty 
Vážení spoluobèané,

Pomalu se blíží konec roku a je na poøadu provést bilanci. 
I v letošním roce se nám daøilo v investicích, obec naku-
povala pozemky, je realizován projekt na výstavbu dalších 
šesti rodinných domù v Albrechticích, jsou také pøipraveny 
a pøipravovány další pozemky k výstavbì od soukromých 
investorù, podaøila se opravit kaple v Údraži, provádíme 
výstavbu nového veøejného osvìtlení, obnovili jsme místní 
komunikaci v Chøeš�ovicích, zahájili jsme výstavbu po-
sledního víceúèelového høištì v Jehnìdnì, instalovali jsme 
prvky pro volnoèasové využití v Albrechticích a zejména 
jsme významnì pohnuli s vodohospodáøskými stavbami. 
Máme podány žádosti o dotace na další investice.

Zastupitelstvo obce schválilo v záøí plán investic na pøíští 
rok a myslím si, že ty pøesáhnou i do roku dalšího. Pod-
statou bude dofinancování z pøíslušných dotaèních titulù. 
Jedná se zejména o další dostavbu školy, výstavbu prostor 
pro dìtskou skupinu, osazení fotovoltaických elektráren na 
obecní budovy, realizaci zaøízení na sbìrném místì a ještì 
další akce.

Máme hodnì plánù, ale k tomu potøebujeme pohodu, 
zdraví i kousek toho povìstného štìstíèka. 
A to bych Vám všem chtìl rovnìž popøát. 

Prožijte krásné a pohodové Vánoce 
a š�astnì vkroète do Nového roku, roku 2024.

Ing. Miroslav Ušatý, starosta obce

Ing. Miroslav Ušatý, starosta obce

Obec mìla za cíl zamìøit se na mladší generaci, která nám 
v obci v posledních letech pøibývá. Tato vìková skupina 
nemá v naší obci žádné podobné zázemí v rozsahu tohoto 
projektu. Areál byl z velké èásti financován z dotace za zís-
kanou cenu Vesnice roku 2022. Bohužel nìkteré projekty 
vyjdou svou realizací do zimy, ale aspoò pár dní v letošním 
roce mohly dìti využít mini rampu. 
Nový volnoèasový areál je urèený pro koleèkové sporty. 
Tyto prostory jsou pro všechny uživatele volnì pøístupné za 
podmínek dodržování Provozního øádu. Je rovnìž tøeba 
dbát také zvýšené opatrnosti pøilehlé komunikace. Obec 
nedisponuje pozemky, které by byly v blízkosti zástavby 
a zároveò splnily funkci pro zázemí rampy. Souèástí kom-
plexu je i pøístøešek s lavièkami. Z dùvodu zimního poèasí 
byly pozastaveny práce na graffitech, které budou umìlecky 
a odbornì dokresleny. 
Pøeji všem dìtem, aby si rampu užily a spoleènì se svými
kamarády zdokonalovaly techniku jízdy.
Za obec Hana Krippnerová MBA - místostarostka obce

Volnoèasový areál

Vstup do rampy je na vlastní nebezpeèí (platí i pro diváky)!

Dìti do 10 let mají zakázáno používat rampu bez dozoru osob 
ve vìku nad 18 let!

Provozní doba rampy je od 9.00 do 20:00 hod.

V rampì je doporuèeno používat helmu pøípadnì i jiné chránièe 
jako ochranu pøi pádu èi nechtìné srážce s jiným uživatelem.
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V roce 1997 byly ulity dva zvony Petr a Pavel. Petr váží 
Pavel 51 kg. V sanktusové vìžièce (nad knìžištìm) visí zvon ulitý 
v roce 1882 zvonaøem Pernerem z Èeských Budìjovic. Nové zvo-
ny byly ulity Manouškem z Prahy Zbraslavi. Proplaceny byly ještì 
z Protivína (odtud byla farnost spravována). 

108 kg, 

Byla konána sbírka na zvony. Nejvìtší podíl 40.000 Kè byl dán od 
Konráda Weisera. Podnik Jurex dal 20.000 Kè, ostatní dárci dáva-
li 100 Kè a nìkteøí až 3.000 Kè. Celkem se zaplatilo za oba zvony 
83.500 Kè. 
Byl zpracován znalecký posudek na opravu stropu v sakristii za
1.384 Kè od Zdeòka Klusáka z Èeských Budìjovic. 

V roce 1998 byla provedena oprava vchodu do kostela 
síò), kde se opravoval krov, strop, omítky. Oprava stála 57.759 Kè 
a provedl ji Josef Kalina z Písku. Biskupství pøispìlo 15.000 Kè.

(pøed-

V roce 1999 provedl Vladimír Vlasák z Písku opravu a ná- 

tìry vìže kostela za 23.000 Kè. Také bylo poøízeno nové kování 
dveøí ke kostelu za 8.507 Kè od Bohumila Hronka z Údraže.

8. prosince 2002 náš kostel postihla smutná událost –

byl a Madony
… a zanechali po sobì spouš�.

vykraden. Zlodìji odnesli døevìné sochy sv. Petra 

V roce 2003 byla renovace vyloupeného svatostánku za

 21.000 Kè biskupství èinil
10.000 Kè, stejnì jako obce Albrechtice, a také Jihoèeského kraje
10.000 Kè.

od Karla Neživného ze Brezce. Dar 

     … tímto ukonèuji tuto rubriku, až do doby, 
kdy ubìhnou 

Dìkuji za pozornost.  Pater Slávek Holý
další léta a  souèasné se stane minulostí. 
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Svatý Josef        Letos pøibyla do Betléma na albrechtické návsi nová døevìná socha sv. Josefa. Jaký byl sv. Josef?

Milí pøátelé, den se krátí, noc se prodlužuje. Je ménì svìtla, více tmy. Svìtlo je od pradávna symbolem Dobra, tma zla. Proto 
tradiènì „zaplašujeme“ tmu rozžíháním svìtla, postupnì svícemi na adventním vìnci èi rozsvìcením vánoèního stromu. Nìkdy 
toho je až pøehršle, nebo� svítí svícny i hvìzdy v našich oknech a nekoneènými girladami svìtelných øetìzù jsou ovìšeny naše 
domy a cokoliv se namane. A tak nabýváme dojmu, že svìtla je dostatek a nechybí nám, vše je v poøádku. Jak se však øíká, èeho 
je moc, toho je pøíliš. Tato „pøemíra“ vytváøí tzv. svìtelný smog, který nám mnohdy zabraòuje vidìt nebe plné hvìzd èi pohléd-
nout druhému do tváøe èi oèí neboli vstoupit do vztahu sám se sebou, s druhými – prostì být bytostí! 

Smyslem doby adventní a vánoèní je rozsvítit 
svìtlo - Dobro - pøedevším v sobì a mezi námi! 
Mít v ošklivosti zlo, pøidržet se dobra. 

Tím nejlepším prùvodcem je Ježíš Kristus, na 
jehož oslavu Narození se chystáme a pak se 
z ní radujeme. On kudy procházel, prokazoval 
dobrodiní. Svým životem nám svítí na naši po-
zemskou cestu, abychom ho mohli následovat. 
Zlo se pøemáhá Dobrem, èím více Dobra, tím 
ménì zla, tak zní Kristova moudrost. 

Chceme pøece více svìtla a ne tmy?! 
Pus�me více Kristova svìtla do zatemnìlých 

13. komnat našich životù a vztahù. 

Kde je svìtlo tam je radost, nadìje, 
pokoj, láska,...

Takže pøání: 
Svìtlo Kristovo do našich srdcí a duší. 

Pater Slávek Holý

Pater Slávek Holý

  ŠTÌDROVEÈERNÍ  SETKÁNÍ  ŠTÌDROVEÈERNÍ  SETKÁNÍ
s Božím slovem, hudbou a zpìvem s Božím slovem, hudbou a zpìvem 

v kostele sv. Petra a Pavla
Albrechtice nad Vltavou 

24.12.2023 / 22:0024.12.2023 / 22:00
Veèerem provází 

CHRÁMOVÉ TRIOCHRÁMOVÉ TRIO

Jitka MARKOVÁ (flétna, zpìv)

Eva SVOBODOVÁ 
(kytara, loutna, zpìv)

Jiøí JAROŠ 
(slovo, kytara, violoncello, zpìv)

Sváteèní slovo            ... rozsvítit svìtlo pøedevším v sobì a mezi námi

Z farní kroniky – na pokraèování XVI. – závìr„A léta bìží vážení…“

Svatý Josef byl snoubenec Panny Marie a pìstoun Ježíše Krista.
Nejlépe se o nìm dozvíme z Bible.

S narozením Ježíše Krista to bylo takto: Jeho matka Maria byla 
zasnoubena s Josefem. Ale døíve než spolu zaèali bydlet, ukázalo 
se, že poèala z Ducha svatého. (1,18)  

Z Matoušova evangelia:

Protože její muž Josef byl spravedlivý a nechtìl ji vydat pohanì,
rozhodl se tajnì se s ní rozejít. (1,19)
Když už to chtìl udìlat, zjevil se mu ve snu andìl Pánì a øekl: 
„Josefe, synu Davidùv, neboj se k sobì vzít svou manželku Marii. 
Vždy� dítì, které poèala, je z Ducha svatého.“ (1,20)
„Porodí syna a dáš mu jméno Ježíš; on totiž spasí svùj lid od 
høíchù.“ (1,21)
To vše se stalo, aby se naplnilo, co øekl Pán ústy proroka: (1,22) 
„Hle, panna poène a porodí syna a dají mu jméno Emanuel,“ 
to znamená „Bùh s námi“. (1,23)
Když se Josef probudil ze spánku, udìlal, jak mu andìl Pánì
pøikázal: vzal svou ženu k sobì. (1,24)
Ale nepoznal ji, dokud neporodila syna. Dal mu jméno Ježíš.(1,25)
Z Lukášova evangelia: 
Také Josef se odebral z galilejského mìsta Nazareta vzhùru do 
Judska do mìsta Davidova, které se jmenuje Betlém, protože byl 
z rodu a kmene Davidova, (2,4 )

aby se dal zapsat spolu s Marií, sobì zasnoubenou ženou, která 
byla v požehnaném stavu. (2,5)
Když mudrci odešli, zjevil se Josefovi ve snu andìl Pánì a øekl: 
„Vstaò, vezmi dítì i jeho matku, uteè do Egypta a zùstaò tam, 
dokud ti neøeknu. Herodes totiž bude po dítìti pátrat, aby ho 
zahubil.“ 2,13
Vstal tedy, vzal v noci dítì i jeho matku, odebral se do Egypta (2,14)
Když Herodes zemøel, zjevil se v Egyptì Josefovi ve snu andìl 
Pánì (2,19)
a øekl: „Vstaò, vezmi dítì i jeho matku a jdi do izraelské zemì, 
protože ti, kdo ukládali dítìti o život, už zemøeli.“ 2,20 
Vstal tedy, vzal dítì i jeho matku a odebral se do izraelské zemì.
(2,21)
Ale když uslyšel, že je v Judsku místo svého otce Heroda králem 
Archelaus, bál se tam jít a podle pokynu ve snu se odebral na 
území galilejské. (2,22)
Šel tedy a usadil se v mìstì, které se jmenuje Nazaret, aby se 
splnilo, co je øeèeno ústy prorokù: „Bude nazýván Nazaretský“.
(2,23)

Josef byl muž spravedlivý, vìrný, moudrý, zásadový, naslouchající 
Bohu a lidem, sice nemáme zaznamenáno ani jediné jeho slovo, 
ale hovoøí za nìho skutky. „Non verba, opera“ (ne slova, skutky).



Spolek rodièù a pøátel školyAdvent na albrechtické návsi pokr. z titul. str.

Advent na albrechtické návsi zahájila paní místostarostka 
Hanka Krippnerová úvodním pøivítáním. Poté jsme shlédli 
taneèní vystoupení dìtí a žen na píseò z pohádky Ledové 
království. Následovalo hudební vystoupení v podání dìtí 
z naší školky a školy, které rozsvítily nejen svìtýlka a rùžky 
ale i oèi divákù. Závìr programu patøil krásným vánoèním 
písním, které zazpíval Chøeš�ovický pìvecký sbor. Sváteèní 
adventní slovo pana faráøe Vítìzslava Holého si tentokrát 
mùžete pøeèíst v teple svého domova :-)
Po slavnostním programu, kdy nám hodnì pøála i pøíroda 
a nadìlila spoustu snìhu pro atmosféru zaèínajícího adventu, 
probíhal v prostorách Albrechtické hospody Vánoèní jarmark 
SRPŠ. Bylo možné zde opìt nakoupit rùzné výrobky, které 
vyrábìly dìti z družiny a z albrechtické základní a mateøské 
školy a novì také kreativní kroužky MìDDM – Keramika pro 
MŠ a Šikovné ruce. Výtìžek z Vánoèního jarmarku poputuje 
zpìt do školy jako pøíspìvek na 3D tiskárnu.
Podìkování patøí všem, kteøí zakoupením výrobkù podpoøili 
naši školu a obecnímu úøadu za možnost uspoøádat Jarmark 
v teple. Velice dìkujeme všem vystupujícím za zpøíjemnìní 
adventního programu. Za SRPŠ Pavla Mikšíková
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MS Vltava Albrechtice nad Vltavou Podzimní zkoušky

V sobotu 14. øíjna 2023 náš Myslivecký spolek Vltava Albrechtice nad Vltavou poøádal 
ve spolupráci s Okresním mysliveckým spolkem Písek dlouho plánované Podzimní 
zkoušky pro ohaøe a Podzimní zkoušky pro ostatní plemena. 
Pùvodnì mìl být celkový poèet psù pøihlášených na uvedené zkoušky v maximální 
výši 24 psù. Nicménì plány jsou od toho, aby se mìnily. Nakonec se zúèastnilo tìch-
to zkoušek 42 psù a jejich vùdcù. V takovém poètu ale již nebylo možné celou akci 
realizovat pouze v naší honitbì, a z tohoto dùvodu, jsme „operativnì“ požádali naše 
kamarády a kolegy z okolních mysliveckých spolkù nejen o zajištìní prostoru v jejich 
honitbách, ale také o personální pomoc pøi konání zkoušek. Rád bych proto podìko-
val kolegùm jak z Mysliveckého spolku Pod obrázkem Údraž, tak i kolegùm z Mysli-
veckého spolku Jehnìdno, protože bez jejich ochotné pomoci by tato akce nešla 
v tomto rozsahu vùbec realizovat. Nicménì ani pomoc našich kamarádù nakonec 
nestaèila, a tak bylo zapotøebí oslovit i sousedy „za kopcem“. Díky vstøícnosti kolegù 
z Mysliveckého spolku Blanice Tálín to nakonec klaplo a jedna skupina psù se svými

Podzimní zkoušky pro ohaøe a pro ostatní plemena u Mysliveckého spolku Vltava Albrechtice nad Vltavou 

Do soutìže se zapojilo 40 sbìraèù, kteøí pøinesli celkem 
1160 kg kaštanù. 

Uvádíme š�astných sedm „ “

1. místo:  
2. místo:  
3. místo:  
4. místo:  
5. místo:  
6. místo:  
7. místo:  

Klára a Vojtìch Jaèkovi 302 kg
Mia, Samuel a Joel Kvasnièkovi 200 kg
Adéla a Alex Jíchovi 176 kg
Pablo Juarez 116 kg
Josef Mertl 72,5 kg
Jiøí Jáchym Melichar 52 kg
Kateøina Kozáková 35 kg

 – 
 – 

 – 
 – 

 – 
 – 

 – 
a mnoho dalších šikovných dìtí a žákù naší základní 
a mateøské školy! 

Blahopøejeme a tìšíme se na další roèník.

Zvìø z místních i okolních lesù dìkuje za zpestøení
jídelníèku bìhem zimního období. 

Podìkování patøí též panu školníku Bartuškovi, který 
 všechny kaštany pøenášel a uskladòoval.

Zdeòka Pirglová

Ilustraèní foto, Podzimní zkoušky, rok 2019

pány pøedvádìla svédovednosti i v jejich honitbì. 
níci rozdìleni na jednotlivé skupiny a losováním se stanovilo jejich poøadí ve skupinách. Následnì se tyto skupiny spolu s roz-
hodèími, doprovodem a pøípadnými diváky, rozjely do pøedem urèených lokalit.  

Po úvodní kontrole nezbytných dokladù jak psù, tak jejich vùdcù, byli úèast-

Pro „nemyslivce“ jen krátké vysvìtlení - jedná se o zkoušky, kde psi prokazují své vrozené vlohy a nauèené aportovací 
disciplíny. U ohaøù jde pøedevším o vystavování, klidné chování a pøinášení ulovené zvìøe, u ostatních plemen o pøinášení 
ulovené zvìøe a klidné chování. Nìkteøí jedinci mohou touto zkouškou získa splnìní jedné z podmínek pro zaøazení do dal-
šího chovu. Finální souhra psa a jeho lidského kamaráda se jeví jako klíèová, oba si musí rozumìt, oba musí spolupracovat 
a pokusit se pøedvést to nejlepší, co spoleènì natrénovali. Nìkterým se to ve vìtrném øíjnovém sobotním dni povedlo výbornì, 
nìkterým dobøe, jiným trochu hùøe a bohužel u nìkterých se nepodaøilo zkoušky zdárnì dokonèit. Nejde ale o nic tragického, 
znovu potrénují a zkusí své štìstí v jiném termínu. 
Na závìreèném vyhodnocení prùbìhu a výsledkù zkoušek (pøes vytrvalý a silný déš�), proto vedoucí zkoušek pan Martin 
Batista velmi srdeènì konstatoval, že v takovém rozsahu na „okrese“ Písek ještì nikdy zkoušky loveckých psù neprobìhly, 
podìkoval za pøípravu všem èlenùm výše zmínìných mysliveckých spolkù a hodnotil je jako výbornì pøipravené. Pøi pøedá-
vání diplomù bylo vidìt, že vedoucí loveckých psù jsou sice unavení, možná jim byla i zima, nicménì se svými ètyønohými 
par�áky byli spokojení a chválili si zajištìní prùbìhu zkoušek. K tomu nepochybnì pomohlo i výborné zázemí, když zahájení 
a ukonèení probìhlo ve dvoøe u Králù, v jejich režii probíhalo i zabezpeèení „automobilního“ obèerstvení v prùbìhu zkoušek 
u jednotlivých skupin, za což Královým patøí velký dík. 
Na závìr snad jen dodat to, že v prùbìhu zkoušek nebyla lovena žádná zvìø, v našich honitbách tedy veškerá drobná zvìø 
zùstala. Všichni si pøejeme, aby bylo na našich polích a loukách vidìt víc a víc zajícù, bažantù a tøeba i koroptví. To je také
jedním z cílù a smyslù mysliveckého hospodaøení v kulturní krajinì, tedy zvýšení druhové diverzity, zlepšení životních podmí-
nek pro zvìø a také péèe o zvìø.     
Myslivosti zdar – Jan Procházka, pøedseda MS Vltava Albrechtice nad Vltavou

Tradièní školní soutìž ve sbìru plodù jírovce a dubu 
byla po nìkolik týdnù velmi napínavá. Od øíjna do listopadu 
dìti ze školky i vìtší školáci neúnavnì sbírali kaštany, aby 
se jich nashromáždilo pøes tunu. Nìkteøí sourozenci použili 
taktiku spoleèného sbìru, jež se jim nakonec vyplatila. 
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Èlenové Mysliveckého spolku Jehnìdno letos uspoøádali Svatohubertskou troubenou 
mši již podruhé a vzdali tím poctu svému patronu svatému Hubertovi. Celý obøad 
zahájili Jihoèeští trubaèi, kteøí zvali ke Svatohubertské mši vytrubováním pøed koste-
lem. V 18.00 hodin se slavnostnì rozeznìly zvony Chøeš�ovického kostela sv. Jana 
køtitele na poušti a do kostela byl ceremoniálnì vnesen na nosítkách majestátný 
danìk ulovený v místní honitbì. Pùsobivou slavností se spolek hlásí k duchovnímu 
odkazu èeské lidové myslivosti. 
Mši vedl faráø Vítìzslav Holý, který ve svém kázání pøiblížil všem pøítomným legendu 
o svatém Hubertovi, patronu nejenom myslivcù a støelcù ale také øezníkù, kožešníkù, 
optikù, soustružníkù, kovodìlníkù a matematikù.

„Hubert žil na královském dvoøe. Byl nejen náruživým lovcem a milovníkem pøíro-
dy ale také milovníkem hýøivých zábav. Srdce mìl však dobré a povahu ušlechtilou. 
Oznaèován byl za lidumila a zastánce spravedlnosti. Záhy se oženil, ale pøi porodu 
svého prvorozeného syna ovdovìl. V zármutku vyhledával Hubert útìchu v lovu. Na 
Velký pátek kdy je myslivci uctíván zákaz lovu se vydal se svými loveckými psy do 
lesa. Najednou spatøil na skále statného jelena. Huberta se nejprve zmocnila bázeò, 
ale jelikož se jelen stále nehýbal, pøistoupil k nìmu blíž. Tu uvidìl, jak jelenovi mezi 
parohy záøí pøekrásný køíž. A tu uslyšel tajemná slova: „Huberte, proè neustále 
hledáš a lovíš zvìø? Je už na èase, abys zaèal hledat Boha!" Hubert padl na kolena 
a uvìøil v Ježíše Krista. Zbavil se všeho majetku a uchýlil se k biskupovi Lambertovi 
do Maastrichtu, který ho posléze vysvìtil na knìze.“ Hubert, který se stal patronem 
myslivcù, propojil jejich svìt se svìtem duchovním. 17 let po své smrti v roce 744 
byl svatoøeèen a prohlášen tak za svatého.

Sváteèní atmosféru svíèkami nasvíceného kostela uprostøed lesù doplnil famózní 
výkon Jihoèeských trubaèù, kteøí hrou na lesnice doprovodili pìvecký soubor Sonitus 
z Písku a ve zcela zaplnìném kostele sv. Jana Køtitele v Chøeš�ovicích dùstojnì 
oslavili svátek sv. Huberta. Zvuk lesnic troubících pøed kostelem na zahájení a po 
ukonèení mše se nesl tmou zalitým údolím øeky Vltavy a vzdával hold lovné zvìøi 
v širokém okolí.
Myšlenka na poøádání Svatohubertské troubené mše zrála v Chøeštovicích nìkolik let. 
Poøadatelé zvažovali nároènost akce, ale nakonec se k poctì sv. Huberta uskuteènila 
podruhé a dnes již mùžeme øíct, že se opìt vydaøila. 
V závìreèném slovì podìkoval pøedseda Mysliveckého spolku Jehnìdno Václav 
Lid všem pøítomným za hojnou úèast. Velké podìkování patøí zejména pìveckému 
souboru Sonitus Písek a Jihoèeským trubaèùm. Všem, kteøí se podíleli na pøípravách 
celého ceremoniálu, Sboru dobrovolných hasièù a Spolku památky Chøeš�ovicka 
v èele s Radkou Lacinovou a Vítem Kothánkem a èlenùm MS Jehnìdno. A v nepo-
slední øadì OÚ Albrechtice nad Vltavou a starostovi Miroslavu Ušatému za finanèní 
pøíspìvek. Podìkování patøí také Tereze Kozlové z Lesnické školy v Písku, která 
úèastí se svým dravcem Kánìtem Harrisovým dozdobila tuto akci a zaujala mnoho 
pøítomných.
Závìrem mi dovolte, abych Vám všem popøál jménem Mysliveckého spolku Jehnìdno 
krásný a klidný advent, pohodové svátky vánoèní a hodnì zdraví v nadcházejícím
roce 2024. Lovu Zdar!  Václav Lid, pøedseda MS Jehnìdno 

MS JehnìdnoSvatohubertská troubená mše
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MŠ Albrechtice n. Vlt. Co se dìje v naší školce 

Školní rok je v plném proudu a máme to štìstí, že nemocnost dìtí je velmi malá, snad to nezakøikneme. Mìsíc øíjen nám zpestøily rùzné 
akce pro dìti i rodièe. Na zaèátku mìsíce to bylo divadelní pøedstavení Jak se budí pøíroda , které bylo doprovázeno rùznými písnièka-
mi a dìti se tak mohly do divadla i zapojit. Další byla Drakiáda, která se musela díky nepøíznivému poèasí pøesunout na mìsíc listopad, 
konkrétnì 6.11. I pøes odložení termínu byla úèast hojná a kromì dìtí si ji užili i tatínkové a maminky. Ke konci mìsíce k nám pøijelo 
divadlo druhé, tentokrát s pøedstavením Popletené pohádky , kde si dìti zopakovaly velmi známe pohádky a pomohly je rozplést, aby 
každá pohádka mìla svùj správný pøíbìh. 25. øíjna se dìti tìšily a vzornì pøipravily na Halloweenskou party. Nejen, že jsme dìti v tìch 
maskách nemohli poznat, ale také pøipravily s rodièi spoustu tematického obèerstvení a akci jsme si mohli všichni parádnì užít. Ještì že 
následující dva dny byly prázdniny, protože si dìti po Halloweenu mohly aspoò poøádnì odpoèinout a nabrat síly na naši závìreènou 
akci mìsíce, kdy jsme mìli na fotbalovém høišti ukázku rùzných dravých ptákù. Dìti si mohly dravce prohlédnout zblízka, dozvìdìly se 
spoustu zajímavých informací a jako bonus si mohly dravce i pohladit. Mìsíc listopad nám zaèal pomalu ale jistì pøipomínat, že nás brzy
èekají Vánoce, protože 2.11. probíhalo vánoèní focení dìtí a jejich sourozencù. Další týden byly hned tøi akce. Zaèalo to již zmiòovanou 
Drakiádou, další den za námi pøijelo divadlo s pøedstavením Strašidlo Bubulák myslivcem , u kterého se dìti velmi nasmály, a týden 
zakonèil lampionový prùvod. Sešlo se nás opravdu mnoho a užili jsme si krásnou osvícenou procházku Albrechticemi.  

„ “

 „ “

 „ “

Patricie Bílahorková, uèitelka MŠ 

Výlet do Techmania
 Science centre

Konec listopadu si žáci 2. stupnì zpøíjemnili výletem do 
plzeòské Techmania Science centre. Jde o experimen-
tální centrum pro zvídavé dìti i dospìlé, nabízející mno-
ho interaktivních exponátù, které vysvìtlují pøírodní jevy 
nebo fyzikální zákony. Žáci si mohli všechno vyzkoušet 
a dozvìdìt se tak nìco nového z oboru termodynamiky, 
optiky, akustiky, astronomie nebo tøeba chemie. A pøi 
všem se skvìle bavili. Mezi nejoblíbenìjší „atrakce“ patøil 
pohyb na naklonìné rovinì nebo letecký simulátor. 
Kromì toho nás èekal úchvatný zážitek v nádherném 3D 
Planetáriu. V pohodlných sedaèkách jsme se vydali za 
hranice sluneèní soustavy a seznámili se s ezoplanetami 
– planetami, které neobíhají slunce. Výlet se nám vydaøil 
a domù se všichni vraceli spokojení. Mgr. Lenka Grzyb

Den stromù v albrechtické škole 
20. øíjen 2023 odstartoval v naší ZŠ pravidelné tématické dny. Pøi nich 
se setkávají žáci ve skupinách napøíè roèníky, aby se aktuálnímu tématu 
vìnovali v rùzných souvislostech a z rùzných úhlù pohledu. Tento den 
je tradiènì vìnován oslavì svátku stromù prostøednictvím jejich sázení. 
Toto datum bylo zvoleno proto, že v mnoha lokalitách Èeské republiky 
jde o vhodný termín pro sázení stromù a podzim je také èasem, kdy jsou 
stromy nejkrásnìjší a hrají všemi barvami. 
Celá škola se po celý den vìnovala rùzným aktivitám spojeným s tímto 

tématem nejen v prostorách školy, 
ale i na školní zahradì. 
Bìhem dopoledne si mìli žáci mož-
nost vyzkoušet bádání v matematice 
a pøírodních vìdách, fyzikální nebo 
chemické pokusy, ale také skládání 
básní èi peèení ve školní kuchyòce. 
Na 

uprostøed školní zahrady mladou 
lípu.  

závìr dne jsme spoleènì vysa-
dili 

Pøestože nás celý den provázelo 
sychravé podzimní poèasí, nálada 
ve škole urèitì pochmurná nebyla 
a jsme rádi, že jsme takto mohli 
pøispìt také k posílení vzájemných 
vztahù a pozitivního klimatu školy. 

Ing. Jana Kreidlová, tøídní uèitelka, 6. tø.
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Dne 9. øíjna se žákùm nìkterých tøíd 1. a 2. stupnì naskytla vzácná pøíle-
žitost provìøit si svou znalost angliètiny v praxi. Na naši školu zavítali 
manželé Wendy a Jerry z daleké Kanady, toho èasu na návštìvì u rodiny 
Daniela Šlince z 8. roèníku. Paní Wendy na zaèátku vysvìtlila, co zname-
ná host family (hostující rodina) a kolik zahranièních studentù se v jejich 
rodinì postupnì vystøídalo. Všichni jsme se také dozvìdìli, že deštné pra-
lesy nejsou jen v tropech, ale že existuje i studený deštný prales a nachází 
se právì na ostrovì Vancouver, kde paní Wendy s manželem momentálnì 
žijí. Paní Wendy se zamìøila i na procvièení správné výslovnosti hlásek, 
které se v èeštinì nevyskytují, ale pro angliètinu jsou „životnì“ dùležité, 
jako je „TH“ ve slovì „thanks“ nebo „this“. Žáci mìli možnost se sami 

na to, co je zajímá. Otázky se týkaly napøíklad ka-
nadských tradic a oblíbených jídel a sportù. Paní Wendy nás pouèila o roz-
dílu mezi oslavou Dne díkùvzdání v Kanadì a v USA, pochválila èeskou 
kuchyni a pøedstavila sport, o kterém zatím nikdo z nás neslyšel - Pickleball. 
 

paní 
Wendy anglicky zeptat 

LOGICKÁ OLYMPIÁDA 
Moto olympiády: Odvaž se používat vlastní rozum.  Immanuel Kant „ “
První týden v øíjnu se naši tøe�áci zapojili do Logické olympiády, soutìže 
poøádané Mensou. Po pøihlášení dostaly dìti 30 minut na 25 otázek. Vždy 
mìly vybrat z 8 odpovìdí tu správnou. 
Nejlépe se v kategorii A (3. – 5. roèník) daøilo Adéle Jíchové, která 
skonèila na krásném 452. místì z 844 lidí pøihlášených ve stejné kategorii 
v Jihoèeském kraji. Moc Adélce gratulujeme a spoleènì se tìšíme, že to 
pøíští rok zkusíme znovu. 
„ “ „ “Adélko, jaký jsi mìla pocit z øešení úloh?  Bavilo mì to.  
„ “Jaké tam byly otázky?  
„ “Doplòování vhodných tvarù a obrázkù, zlomky a další.  
„ “ „ “Co ti pøišlo tìžké?  Zlomky.
„ “ „ “Zkusíš to pøíští rok znovu?  Urèitì ANO!
Aneta Kvìchová, tøídní uèitelka 3. tøídy 

Šípkobraní 
  Byl krásný podzimní den prozáøený 
sluneèním svitem a žáci druhé tøídy 
s paní uèitelkou a paní asistentkou 
trhali šípky na školní zahradì. Slovo
„šípky” jsme vložili do všech pøedmìtù 
vyuèování a tím vzniklo pìkné projek-
tové uèení. V matematice jsme poèí-
tali slovní úlohy, v èeském jazyce èetli 
pohádku Jak Køemílek a Vochomùrka 
vaøili šípkový èaj a v pracovních èin-
nostech jsme sušili šípky, ze kterých
jsme si v závìru uvaøili chutný èaj. 
A tak vzniklo naše šípkobraní. Nafotili 
jsme mnoho fotek, ze kterých jsme 
dìtem na památku vytvoøili prezentaci. 
Mgr. Iva Šímová, tøídní uèitelka 2. tøídy 
a Martina Bláhová, asistentka  

Ukázková hodina ve 2. tøídì 
Chtìla bych moc podìkovat za ukázkovou hodinu ve 2. tøídì, 
kterou zorganizovala paní uèitelka Šímová. Bylo skvìlé vidìt, 
jak se dìti bìhem hodiny uèí a zapojují se. Myslím, že to nám 
rodièùm pomohlo pochopit, jak se s dìtmi mùžeme uèit. 
Nejvíce se mi líbilo skládání slov z písmen, což dìtem urèitì 
pomáhá získat vìtší slovní zásobu a hlavnì je vidìt, že je to 
i baví. Urèitì se budu tìšit na další ukázkovou hodinu. 
Hana Jaèková, maminka žákynì 2. tøídy 

Noc z 2. na 3. listopadu strávili žáci 6. a 7. roèníku ve škole. Sešli jsme se 
okolo páté hodiny odpolední na školní zahradì. Podle donesených zásob jídla 
to vypadalo, že máme ve škole pobýt alespoò týden. Oheò jsme si zapálili jako 
zkušení táborníci a kdo chtìl, opekl si buøty. Také jsme si v kotlíku na trojnožce 
uvaøili skvìlou èesneèku. Když jsme se najedli a oheò uhasili, pøesunuli jsme 
se do školy, kde si každý pøipravil své místo na spaní. Pak jsme se ještì vydali 
na výpravu ven. Byla tma a nás èekala stezka odvahy. Nìkdo se skvìle bavil, 
nìkdo se bál, ale vytyèenou trasu zvládli sami a bez baterky projít úplnì všichni. 
Ve škole jsme si ještì zahráli nìjaké hry a také promítli film. Okolo jedenácté 
vše utichlo a školou znìlo jen spokojené oddychování a místy i lehké chrápání. 
Ráno nás místo budíku vzbudilo školní zvonìní a naši pøespávaèku jsme za-
konèili spoleènou snídaní ve školní kuchyòce. 

“Bavilo mì všechno, ale nejvíc stezka odvahy.” 
“Líbilo se mi, že jsme si mohli dìlat popcorn.” 
“Nejvíc se mi líbilo, jak jsme si vaøili na ohni, bylo to dobrodružný.”
“Bylo by dobrý, kdybychom takhle pøespávali poøád.” 

Mgr. Lenka Grzyb a žáci 7. tøídy 

Halloweenské pøespávání ve škole 

Do školy s hraèkou! 
Dne 17. øíjna se ve 3., 4. a 5. tøídì konal “Den s mou oblíbenou 
hraèkou.” Každý si do školy vzal oblíbenou hraèku nebo pøed-
mìt, a tak se nám tu sešly knížky, 3D pero, Rubikova kostka, 
kartièky Pokémonù, plyšáci, stavebnice Lego a mnoho dalšího. 
O pøinesených hraèkách jsme si povídali a na základì toho vy-
plnili zábavný pracovní list. Nakonec každý o své vìci napsal 
sloh. Mia Kvasnièková, žákynì 5. tøídy 

Pythagoriáda 
Na naší škole probìhlo v øíjnu školní kolo matematické soutìže 
Pythagoriáda. Zúèastnilo se celkem 29 žákù šesté, sedmé a osmé 
tøídy, kteøí se pokoušeli vyøešit 15 obtížných úloh. Všem dìkujeme 
za snahu. Mgr. Klára Filová, uèitelka matematiky  

A názory 
dìtí?   

Mgr. Hana Šmídová Zobalová, uèitelka AJ  

Sepekov fotbal   více na str. 19

ZŠ Albrechtice nad VltavouNávštìva z Kanady
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Louèení s létem
Spolek Oudraž uspoøádal za finanèního pøispìní 
Obce Albrechtice n. Vlt. diskotéku ku pøíležitosti 
louèení s létem. Tentokrát byl pozván DJ Karlos 
z Týna nad Vltavou, který dorazil se svou pomìr-
nì rozsáhlou aparaturou. Pøedevším výrobník 
mlhy a barevná svìtla èinila nejmenším úèastní-
kùm velkou radost. Veèer byl teplý a vlahý a více 
než 70 úèastníkù se zaposlouchalo do hitù 80. let 
až po souèasnost. Dìtské hity hrály do 22. hodiny, 
kdy byly dìti odvedeny do postýlek a poté mohly 
nastoupit starší roèníky :-) Obèerstvení bylo zajiš-
tìno, grill se prohýbal pod náporem klobás a her-
melínù, nikomu nic nechybìlo. A protože se DJ 
osvìdèil, rádi bychom ho pozvali i na další akce, 
které plánujeme v pøíštím roce 2024. 

Jako už v minulých letech nás Morava zlákala svou krásou a nabídkou kvalitních vín. Obec Albrechtice nad Vltavou nám pøispì-
la finanèní èástkou na dopravu a tak jsme mohli 29.9.2023 vyrazit smìr rozlehlé vinohrady, kultura a památky. Po cestì jsme se 
zastavili na výbornou veèeøi a když jsme dorazili do hotelu Mušov v Pasohlávkách, rozhodli jsme se zaèít víkend zlehka, tudíž 
s pivem. Bylo mezi námi nìkolik „antivinaøù“, tak abychom je neznièili už na zaèátku výpravy. Seznámili jsme se s personálem, 
informovali se, kam se máme podívat a co nevynechat a už se tìšili na další den s výletem do Mikulova. Nejprve jsme pešky 
vyrazili Køížovou cestou na Svatý kopeèek, na námìstí pak ochutnali svìží burèák a pak navštívili Dietrichsteinskou hrobku 
(Kostel sv. Anny). Ta nás nadchla nejenom architekturou a množstvím rakví s ostatky, ale i skvìlou prùvodkyní. Pak nás zlákala 
restaurace i cukrárna a po návratu do hotelu jsme se ohøáli v termálním bazénku se sirnatou vodou. Veèer patøil vinnému sklíp-
ku Mušov s ochutnávkou vín i veèeøí, procházka pøi úplòku i zpívání. V nedìli jsme ještì navštívili Archeopark Pavlov, moderní 
expozicí zpøístupòující jednu z nejvýznamnìjších pravìkých lokalit doby lovcù mamutù na svìtì. Po absolvování nauèné pro-
hlídky jsme na rozlouèenou vbìhli do vinohradu s krásným výhledem na zøíceninu hradu Dìvièky (Dívèí hrady).
Cesta domù ubíhala bez problému, byli jsme plni zážitkù, dost jsme toho vidìli, dost jsme toho zažili. 
Na pøíští výpravu už vymýšlíme program, kombinace vína, kultury i wellness se velmi osvìdèila. Spolek Oudraž 

Budeme se na Vás moc tìšit. Spolek Oudraž

Výlet na Moravu

Spolek Oudraž z.s. Ohlédnutí za èinností spolku
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Nastal èas Adventu a 2. prosince 2023 jsme si chtìli ozdobit opìt 
náš stromek v Údraži za finanèní podpory Obce Albrechtice. Jen-
že letos na nás vyzrálo poèasí i dodávka elektrické energie. Už 
od rána nešel proud, tak jsme se rozhodovali, zda vùbec zdobení 
uspoøádáme. Ale pak jsme si øekli, že praskající oheò, teplý èaj 
i svaøák z plynového sporáku, buøty, prskavky pro dìti a závìje 
snìhu stojí i za tu nepohodu. Chlapi odpoledne odhrabali sníh, 
pøed 17. hodinou se zapálil oheò a už se nám to zaèalo scházet. 
Dìti byly u vytržení ze závìjí snìhu, klouzaly, koulovaly, bìhaly, 

mokro ani zima je neodradila. Úèast byla opravdu hojná, i sousedé 
z Albrechtic a okolí dorazili. No není se co divit, byli jsem jediná 
restaurace s teplou veèeøí :-) Když jsme všechno vypili a snìdli, 
odebrali jsme se do svých domovù, kde na nás sice neèekalo teplo 
a svìtlo, ale zachumlaní do peøin jsme usnuli zcela spokojení.

Spolek Oudraž všem sousedùm, známým a pøátelùm pøeje 
krásný Advent, pøíjemné prožití svátkù Vánoèních a do roku 2024 

pevné zdraví, spokojenost a úsmìv na rtech. Spolek Oudraž

Spolek Oudraž z.s. Zdobení Vánoèního stromku v Údraži 

V sobotu 11. listopadu (pøesnì na svátek Martina) se již popatnácté obèané sešli na Podzimním sousedském posezení 
(s peèenými kachnièkami). Tak jako obvykle místní ženy upekly ètyøicet porcí kachních ètvrtek, uvaøily knedlíky a èerve-
né zelí. Na uvítání èekala na úèastníky opìt krásnì vyzdobená a prostøená klubovna, která se po 17 hodinì témìø zaplnila 
(akce se zúèastnilo 28 obèanù vèetnì malých dìtí), a tak jako každý rok bylo jídlo zdarma. Pro lepší chutnání bylo k dispo-
zici samozøejmì èepované pivo a další nápoje. Dále návštìvníci pøinesli ke kávì peèivo, a protože bylo svatého Martina 
nechybìlo ani martinské víno. Pøíjemné spoleèné posezení se protáhlo až k pùlnoci. 
Na závìr patøí podìkování pøedevším ženám, které se na pøípravì obsluze i úklidu podílely.

Další akcí (která je již tradicí) bylo Slavnostní rozsvícení vánoèního stromeèku a Mikulášská nadílka pro dìti, které 
se konalo v sobotu 9. prosince od 16 hodin pøed místní klubovnou. Organizátoøi v pøedstihu postavili vánoèní stromek, 
který bìhem týdne elektrikáø pøipravil k osvícení. Mezitím však pøišla velká snìhová nadílka, která vše pokryla velkou 
vrstvou snìhu, ale zase to byla pravá zimní idylka. V sobotu odpoledne pak zaèali pøicházet první obèané, kteøí nejprve 
odstranili vrstvy snìhu a poté stromeèek ozdobili a rozsvítili. Pak už všichni netrpìlivì oèekávali pøíchod Mikuláše, který 
se doprovázený èertem a andílkem objevil s košem plným dárkù. Dìti potom postupnì odøíkávaly básnièky a za což ob-
držely dárkové balíèky.  Protože se jednalo pøevážnì o malé dìti pøedškolního vìku, byli na nì nejen Mikuláš a andílek, 
ale i èert hodní. I když u nìkterých vìtších dìtí, zejména tìch s velkým poètem høíchù, ukápla i slzièka, byly nakonec 
všechny dìti spokojené a na závìr se spoleènì s Mikulášem, andílkem a èertem vyfotily. Akce se zúèastnilo 26 obèanù 
vèetnì malých dìtí. Protože se akce konala pøevážnì venku byly pro zahøátí k dispozici i teplé nápoje (svaøák, grog aj.). 
Poté si všichni mohli opéci chutné špekáèky na ohni a v klubovnì dát tlaèenku s octem a cibulí. K zakousnutí pak rùzné 
chu�ovky a ke kávì nìco sladkého. To vše pøipravily místní ženy, za což jim musíme moc a moc podìkovat.

A ještì malé zhodnocení èinnosti našeho Spolku. 
V letošním roce jsme uspoøádali celkem 5 spoleèenských akcí, z nichž nejvýznamnìjší byl již tøetí Sraz rodákù osady 
(o všech akcích jsme podrobnì informovali ve Zpravodaji obce). 
Závìrem musíme podìkovat vedení obce, a jeho zamìstnancùm za zbudování døevníku a chemického WC u klubovny 
a samozøejmì i za finanèní pøíspìvky na naše spoleèenské akce.         Josef Procházka, foto: L. Zgarbová, V. Petøíková a autor

PS. Na silvestra o pùlnoci bude u klubovny Pøivítání nového roku 2024 s malým ohòostrojem, 
na které všechny srdeènì zveme. 

Spolek Náš Újezd z.s. Podzimní akce v Újezdì

„ 2024“ PF 
Spolek „Náš Újezd“ pøeje do nového roku 2024 všem spoluobèanùm  
a pøátelùm vše nejlepší, hlavnì hodnì zdraví, štìstí a spokojenosti.
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Hasièská sezóna jehnìdského ženského týmuSDH Jehnìdno

Mikuláš s èerty a andìlem v Jehnìdnì

V úterý 5. prosince v podveèerních hodinách bylo Jehnìdnem slyšet 
øinèení øetìzù a bušení na okna domù, kde již èekaly netrpìlivì dìti na 
návštìvu èertù spolu s andílkem a Mikulášem. Mikuláš v každém domì 
èetl z knihy høíchù špatné i dobré vlastnosti dìtí. Každý, kdo byl zazna-
menán v této knize musel slíbit, že se polepší a že už nebude zlobit. 
Na dùkaz svého slibu se ještì musel vykoupit básnièkou èi písnièkou 
dle vlastního výbìru. Èerti mìli na nìkteré dìti spadeno, ale nakonec 
si žádné z dìtí do pekla neodnesli. Všechny dìti zùstaly nakonec doma 
u svých rodièù s taškou plnou dobrot, kterou dostaly od andílka.

VZKAZ OD ÈERTÙ PRO DÌTI Z JEHNÌDNA:
Dìti, buïte hodné a dodržujte vše, co jste Mikulášovi slíbili, protože jinak
si pro vás pøijdeme! A nemusí to být za rok, mùže to být i døíve. 

Jako každý rok zaèala naše hasièská sezóna tréninkem, který 
jsme plánovaly už v dubnu, ale nakonec jsme se sešly i díky po-
èasí až v kvìtnu, abychom alespoò natrénovaly nìco málo, proto-
že bez tréninkù nemá smysl jezdit na závody, kde chceme ukázat 
pokud možno co nejlepší výsledek. Nebyl to náš jediný trénink 
bìhem kvìtna a èervna jsme trénovaly více, protože jsme mìly 
takový nápad, že letošní rok se ukážeme na nìkolika soutìžích 
na Jihoèeské hasièské lize, kde je dost velká konkurence a hlavnì 
se tam bìhá na úzké hadice, s kterými jsme nemìly vùbec žádné 
zkušenosti. 
První hasièskou soutìží, které se holky z Jehnìdna letos zúèast-
nily, byla kvìtnová okrsková soutìž v Údraži. Málem jsme se ne-
daly dohromady, ale díky výpomoci z Milenovic jsme nakonec byly 
všechny a povedlo se nám zvítìzit stejnì jako našim mužùm a ta-
ké dìtem, takže jsme slavili hasièský hattrick :-)))
V èervnu jsme se poprvé vydali do Tøebína na JÈHL. Musím øíct, 
že jsme všechny byly strašnì nervózní, protože jsme nevìdìly, 
co pøesnì nás èeká, zkušenosti z JÈHL nás mìlo jen pár. A podle 
toho to taky dopadlo, nervozita zapracovala a bohužel se nepo-
vedlo nalít na první pokus, a tak jsme skonèily na 9. místì s èa-
sem 39,58. Odjíždìly jsme s pocitem, že to zabalíme a už na ligu 
nepojedeme. Nakonec po nìkolika trénincích, kdy se nám docela 
daøilo, jsme se rozhodly, že to ještì zkusíme, a vyrazily jsme do

Køenovic. Bohužel ani tam se útok nepovedl, nezapojený „céèkový 
spoj“ na první ani na druhý pokus znemožnil plynulý prùbìh celé-
ho útoku a bylo z toho poslední 17. místo s èasem 31,54. Do Bu-
dilova jsme už jely na konci èervence bez ambicí a asi možná díky 
tomu se nám trochu zadaøilo a s èasem 21,21 jsme skonèily na 7. 
místì a získaly jsme první bod do celkového poøadí. V srpnu jsme 
pak navštívily Sobìnov, kde jsme skonèily jedenácté s útokem za 
22,35. Abychom toho nemìly málo, tak jsme se jely v srpnu ještì 
podívat na 2 pohárové soutìže na Strakonicko, kde jsme si trochu 
spravily chu� a v Nových Kestøanech jsme si zabìhly na široké 
hadice osobáèek s 18 na zaèátku a v Rovné jsme díky pomoci 
holek z Novosedel zvítìzily, takže jsem se tím ujistily, že bìhat 
umíme a v záøí jsme zase s dobrými pocity vyrazily na ligu. Èekaly 
nás poslední tøi závody, v Malešicích, Mydlovarech a Vlkovicích. 
A jak jsme dopadly? V Malešicích desáté, v Mydlovarech šesté 
(naše nejlepší umístìní na lize) a další 2 body do celkového poøa-
dí a ve Vlkovicích 12. místo. Poslední závod, který nás èekal, byl 
ten domácí – memoriál Jana Kukrála, kde jsme obhajovaly první 
místo. To se nám bohužel tìsnì nepodaøilo, ale i 2. místo bylo 
skvìlé a mìly jsme z nìj velkou radost. Co øíci závìrem? Myslím, 
že to byla dobrá sezóna, která nás hodnì nauèila. Jsem ráda, že 
jsme sezónu pøežily bez vážného úrazu a uvidíme, co vymyslíme 
na pøíští rok. Hana Jaèková

Napsali jste nám

Úchvatné oživení zahrady
Naši novou bílou zeï na zahradì zkrášlila svým 
úžasným obrazem chøeš�ovická malíøka Petra 
Dvoøáková Lakatošová. Petro, dìkujeme.  

Marie Øeøábková 
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Spolek památky Chøeš�ovicka      
 ... informuje a dìkuje ...

15

V sobotu 2. prosince pøišla do Èech koneènì poøádná zima a dìti si mohly 
naplno užívat klasických zimních radovánek. 
Naveèer se pak tìšily na pøíchod Mikuláše a jeho typického doprovodu. 
Tentokrát však setkání s Mikulášem, èerty a andìlem bylo tøeba ponìkud 
urychlit, protože bohatá snìhová nadílka pøipravila Chøeš�ovickou obec 
o pøívod elektøiny a v kulturním domì se bez svìtel zaèalo rychle stmívat. 
Dìtièky se tedy postupnì pøed Mikulášem rychle vystøídaly s básnièkou 
a za ni dostaly sladkou nadílku. Pøed odchodem této družiny museli pak 
pekelníci na pøíkaz Mikuláše ještì vrátit nìkterá zlobidla zpátky rodièùm, 
protože jako vždy jim dal moudrý Mikuláš èas na nápravu do dalšího roku. 
Než pøišla úplná tma, byli všichni v bezpeèí svých domovù, kde si jistì 
užívali kouzla dávných èasù za osvìtlení høejivých svíèek.
Text a foto: R. Lacinová

V kostele sv. Jana Køtitele v Chøeš�ovicích bude možné 
adventní nedìli od 10:00 do 16:00 hodin si prohlédnout Betlém 
a rovnìž také na oba svátky vánoèní. 

každou 

P l á n y  s p o l k u  n a  r o k  2 0 2 4: 
Celoroènì prohlídky kostela sv. Jana Køtitele po domluvì- 
Duben - brigáda (vyèištìní okolní pøírody v Chøeš�ovicích)
Kvìten - brigáda (vyèištìní obecní studánky) 
Kvìten èi èerven - Noc kostelù
Spolupráce s ostatními organizacemi v prùbìhu roku 

P o d ì k o v á n í
Jménem spolku bychom rádi podìkovali nìkterým 
kým obèanùm èi obèankám, kteøí si nepøejí býti sice jmenováni, 
ale velké díky si zaslouží. Pravidelnì totiž pøispívají pìknými 
èástkami na úèet spolku a i díky nim se nám právì daøí obno-
vovat interiér v kostele sv. Jana Køtitele èi v kaplích. Také patøí 
díky panu faráøi Slávkovi Holému, který se spolkem již dlouho 
spolupracuje. Díky si rovnìž zaslouží Ladislav Øežábek z Jeh-
nìdna za pomoc pøi ozvuèení vystupujících na Slavnostech 
Chøeš�ovic nebo pan Milan Švehla, který podpoøil Slavnosti 
slušnou èástkou a mnozí další, kteøí o Slavnostech pomohli. 
Rovnìž dìkujeme za spolupráci chøeštovickým hasièùm, spol-
ku Rybáøských veteránù a také vedení obce Albrechtice n/Vlt. 
Samozøejmì velké díky patøí i èlenùm Spolku památek, kteøí 
s aktivitami pomáhali i letos. A nakonec všem dobrým lidem, 
kteøí pomáhají jak prací tak finanèními dary! 

chøeš�ovic-

S t a v  n a  ú è t u  památek k 6. prosinci 2023 je 416 678 Kè. 

VELKÉ DÍKY! PÌKNÉ VÁNOCE A Š�ASTNÝ ROK 2024!
Spolek památky Chøeš�ovicka

Obecní knihovna Chøeš�ovice poøádala 17.10. od 16. hodin 
setkání se spisovatelem Janem Voldøichem na téma jeho 
knihy „Pøíbìhy ze šumavských chalup“.

Autor vyprávìl o pohnutkách k sepisování pøíbìhù a o osudu 
šumavských chalup a také o shromažïování pøíbìhu lidí ze 
Šumavy z vyprávìní pamìtníkù a dochovaných listin.
Pan Voldøich je rodákem z osady Lesní Chalupy u Zadova, 
proto má vøelý vztah Šumavì, kterou i pøes život v Èeských 
Budìjovicích nikdy neopustil.
Pøednáška byla pro pøítomné obèany velmi zajímavá a lze to 
usoudit jak podle poètu posluchaèù, tak i podle jejich pozor-
nosti pøi pøednášce. Prostøednictvím dobových fotografií nám 
autor pøiblížil, jak vznikaly osady v šumavské oblasti Stašska, 
Zdíkova a Zadova. Seznámil nás také s tìžbou nerostù a se 
skláøstvím a s vyprávìní pamìtníkù.
Pro autora pana Voldøicha byla beseda pøíjemným zážitkem, 
proto jsme se domluvili na další návštìvì. Tìšíme se.

Text: Lenka Kothánková, knihovnice   Foto: Vendula Kokaisel

Knihovna v Chøeš�ovicích

SDH Chøeš�oviceMikuláš navštívil Chøeš�ovice

Beseda s Janem Voldøichem



Rok 2023 s Rybáøskými veterányRybáøští veteráni

t r a d i è n í

Spolek Rybáøských veteránù 
všechny zábavychtivé, tancechtivé a spoleènostichtivé obèany na

si dovoluje pozvat 

v sobotu 13. ledna
v Albrechtické hospodì  19:00/

Takže e áme s m

 co tìšitna

NEZAPOMEÒTE SI REZERVOVAT MÍSTA  
(kapacita je omezená)

Tel.: 775 253 145 nebo pøímo u pøítele Mòouka, Fr. Krále a J. a M. Pizingerových

K tanci a poslechu 
hrají SEDLÁCI

Bohatá TOMBOLA
pøevážnì z rybích pochutin 

Vstupné: 120 Kè

24. 2.

26.12. Turnaj ve stolním tenisu  v Údražské hospodì / od 10:00 / pro neregistrované hráèe

27.1. Myslivecko - hasièský ples  v KD v Chøeš�ovicích / od 20:00 / BOHATÁ TOMBOLA

Ples SRPŠ v tìlocviènì ZŠ a MŠ Albrechticích nad Vltavou / od 20:00 / Vstupné: 150 Kè 
K tanci a poslechu hraje: Pavel Justich / Obèerstvení zajištìno / BOHATÁ TOMBOLA

Jako skoro každý rok jsme se snažili vám pøipravit pár akcí, které vám snad trochu zpøíjemní život a dovedou zapomenout 
od každodenních starostí, pobavit se, potkat se s pøáteli i nepøáteli, poklábosit nebo s tìmi druhými ne. Ale to už je jedno. 
Každý z nás je jiný a to je dobøe. A že si lidé nìkdy s druhýma nesednou je normální. Ale musíme spolu žít, a� chceme 
nebo ne. A proè si to znepøíjemòovat, jak sobì, tak druhým? Je to vše jen v nás a na nás, jak se k sobì budeme chovat. 
Ale to jsem zaèal mudrlovat a to jsem nemìl v oumyslu.
Takže opìt klasika. Zaèátkem ledna tradièní Candrbál. Narváno, hudba, tanec, zpìv, tombola, ráno kocovina.
1. èervence Pou�ová tancovaèka v Královém dvoøe. To nemìlo chybu. Chásky plno, všeho dosti, hudba, tanec, ráno 
kocovina. Na konci èervence tradièní Rybáøské závody. Polední prùtrž mraèen, znièené plachtoví. Za pomoci všech vše 
napraveno a klasika. Lida hojnì, obèerstvení na úrovni, hudba, ryby nebraly, mužské akvabely chybìli, ráno kocovina. 

Zaèátkem záøí to byl tradièní Koncert souboru 
Chairé v kostele sv. Jana v Chøeš�ovicích a jako 
vždy nádhera, hosté úžasní, hezká nedìle. 
Žádná kocovina, jen hezké vzpomínky.
Mìli jsme v plánu koncem øíjna Výlov rybníka, 
ale bohužel nebyla voda. Tak snad bude výlov 
na jaøe. 
Ale jelikož zde v Albrechci se nechystal žádný 
Vánoèní koncert, tak až budete èíst toto, bude 
už po. Vím, že se koncert vydaøí a že si užijeme 
hezkou vánoèní pohodu.
Tak to je rok minulý a mì nezbývá než Vás opìt 
pozvat na Candrbál, samozøejmì rybáøský do 
Albrechtické hospody. Vše bude jako vždy, tak 
se tìšte.

Za náš spolek bych Vám chtìl popøát jen klidné 
a klidné, spokojené a hezké Vánoèní svátky. 
Aby ten pøíští rok byl alespoò jako minulý. 

Za RV Mòouk

Milí ètenáøi, v adventním èase se mùžete tìšit na hezké dárky v podobì knih, které si mùžete pøeèíst ve 
chvílích volna. Naè se mùžete tìšit?
ROMÁNY PRO ŽENY: Táòa Keleová – Vasilková – SRDCE V TEMNOTÁCH  /  Hlavní hrdinka Klára se musí
vypoøádat ve svém životì s bolestí a smutkem, s nímž se bude muset vyrovnat. 
Táòa Keleová – Vasilková – MANŽELKY PO LETECH  /  V knize se setkáme s pøíbìhy ètyø kamarádek – 
všem už bylo padesát a jejich život prošel nevyhnutelnou promìnou. 
Patrik Hartl – GAZELY  /  Tento titul se øadí na pøední pøíèky v prodejnosti knih, tak mùžete sami posoudit, 
jak se vám kniha líbila a zda splnila oèekávání. Jedná se o pøíbìh bouølivého týdne tøí nejlepších kamará-
dek, které kdysi chodily do tøídy s Prvokem, Šampónem, Teèkou a Karlem. (I tuto knihu máme v albrechtické 
knihovnì a pouze podotýkám, že byla i zfilmována.)  Je to román o radostech, které nejde prožít bez odvahy, 
o nekoneèném boji o rodinnou harmonii a o náctiletých snech, kvùli kterým je tøeba riskovat.
DETEKTIVNÍ ŽÁNR: I tentokrát byl výbìr víceménì trefou do èerného – naše knižní øady rozšíøí oblíbený
písecký autor Ladislav Beran, který rád zdarma pøijíždí na besedy za svými ètenáøi. Parafrázuji jeho slova:  
„Vážím si ètenáøù, kteøí si v dnešní nároèné dobì koupí moji knihu, místo aby si zašli tøeba na veèeøi.“ 
Ladislav Beran – ÈEKÁNÍ NA VRAHA  /  Opìt se setkáme pøi své každodenní práci s poruèíky Machem 
a Studnièkou, vyšetøovatelkou Vandovou èi pátraèkou Ètverákovou, aby vyøešily pøípady pod vedením šéfa 
1. oddìlení písecké kriminálky kapitána Karase.
Ladislav Beran – ZLOÈIN PØIJDE PO PÙLNOCI  /  19 ètivých detektivních pøíbìhù, které jsou protkány 
napìtím i humorem. Namátkou uvádím názvy: Vùnì noci, Smutné ráno èi Dobøe zaplacená pomsta.

PRO DÌTSKÉHO ÈTENÁØE: Zuzana Pospíšilová – Barbara Issa Wagner – NOVÉ VÁNOÈNÍ POHÁDKY
Jedná se o pøíbìhy, ve kterých se lidem i zvíøátkùm pøihodí podivuhodné vìci. Možná jsou to kouzla, možná obdivuhodná síla Vánoc,
která zpùsobí, že dobro, radost a pøátelství mají vždycky navrch.   
Alžbìta Votavová – OSPÁLEK – KNÍŽKA PRO USÍNÁNÍ  /  Kniha je urèena pro dìti, které mají obtíže s navozením veèerního øádu. Ale 
nejen pro nì. Pro rodièe najdeme text, v nìmž se jim snaží pomoci rozpoznat, jak vypadá dítì zralé na spaní, v èem jsou veèerní rituály 
dobré a velmi potøebné.                                         ~ Veselé Vánoce a š�astný nový rok 2024 ~ 

všem pøeje Dana Ryšlavá – knihovnice 

Co se chystá
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Albrechtiètí hasièi Vám pøejí 
pokojné Vánoèní svátky

a mnoho štìstí v nadcházejícím roce
2024

O posledním øíjnovém víkendu v den státního svátku vzniku republiky 
Sbor dobrovolných hasièù v Albrechticích nad Vltavou již tradièní drakiádu na 
vrchu Výrov na dohled od hasièské zbrojnice.

uspoøádal 

Za krásného podzimního poèasí se sešly dìti, které dorazily se sourozenci, 
èi i prarodièi. Nejen, že si všichni užili krásného podzimního poèasí, ale pøedvedli 
i poøádné sportovní výkony. Vzhledem k tomu, že foukalo pouze obèas se nejen 
dìti, ale i rodièe poøádnì probìhli. Ale s tím si úèastníci drakiády hravì poradili. 
Se svými draky si zabìhali po výrovské cestì a pøilehlých lokalitách a všichni 
draci se nakonec prolétli nad Výrovem. A stejnì jako pøi každé z pøedchozích 
drakiád ani letos nebyla porušena tradice a jeden z drakù si to nasmìroval na 
nedaleký strom odkud byl vzápìtí vyprostìn a mohl pokraèovat v létání. 

rodi-

Za jejich výkony byly dìti odmìnìny dárkem v podobì sladkostí a výborné buchty od jedné z hasièek. Pøi obèerstvení, které se podá-
valo v prùbìhu celého odpoledne nemohlo chybìt opékání buøtíkù, které po takových výkonech obvzláš� chutnaly.
Bylo to pøíjemné a hezky strávené odpoledne na èerstvém vzduchu, které se 
Tak a� nám to pøíští rok zase létá...   Text: Petr Sidum – velitel albrechtických hasièù   Foto: Rodièe

úèastníkùm všech vìkových kategorií líbilo. 

Albrechtický Advent s hasièi i provìøení zásahové výjezdové techniky

V pøedveèer první adventní nedìle uspoøádali albrechtiètí hasièi slav-
nostní zahájení adventu spojené s rozsvícením hasièské zbrojnice, 
které se konalo právì v jejím areálu. Po letech to bylo o to hezèí, když 
nám napadla taková snìhová peøina. I pøes problémy s bezproudím, 
které zasáhlo i naši obec si hasièi poradili. Nasadili elektrocentrálu, 
natahali kabely a rázem bezproudí vùbec nevadilo. Bohužel si spolu-
obèané mysleli, že se pøi bezproudí akce konat nebude, jak jsme se 
posléze dozvìdìli, proto nebyla taková úèast dìtí, jak se èekalo a pro 
které mìli hasièi pøipraveny dárkové balíèky. A tak hasièi zbývající 
dárkové balíèky vìnovali na nadílku dìtem z albrechtické školy. 
Po pøíchodu uvnitø zbrojnice už byl pøipravený stromek, pod kterým 
byla spousta dáreèkù. Každé dítì dostalo Santovu èepici pro navození 
atmosféry, která všem moc slušela. Dìti si na jednotlivých stanovištích 
vytvoøily vánoèní ozdoby, svícen z ovoce, vánoèní pøáníèka, dekoraèní 
figurky a svícen z pøírodnin. 
V prùbìhu celého odpoledne bylo pro dìti pøipraveno ve zbrojnici hoj-
né obèerstvení a samozøejmì se nezapomnìlo ani na dospìláky, kteøí 
si ve venkovním stánku mohli dát svaøák, grog a jiné tekutiny na za-
høátí a k tomu tradièní hasièskou klobásku. Ale i bìhem této akce byla 
v pohotovosti albrechtická výjezdová jednotka, která vyjíždìla na vý-
jezdy technické pomoci souvisejícími s padlými stromy pod pøívalem
snìhové nadílky, které blokovaly prùjezdnost komunikací v okolí naší

obce. Po návratu z prvního výjezdu se nám setmìlo a s dìtmi 
jsme slavnostnì rozsvítili naši novì zrekonstruovanou hasiè-
skou zbrojnici a to bylo najednou rozzáøených nejen dìtských 
úsmìvù, prostì nádhera. Pøed koncem adventní akce jsme 
byli povoláni operaèním støediskem k dalšímu výjezdu na zprù-
jezdnìní komunikací od padlých stromù a stejnì tak pokraèo-
valy výjezdy i bìhem noci. 
Krásná adventní akce pro dìti i dospìláky, provìøení výjezdo-
vé techniky a jednotky pøed druhým nejnároènìjším obdobím 
v roce, tak to byl první adventní víkend s hasièi.
Za Sbor dobrovolných hasièù v Albrechticích nad Vltavou bych 
Vám chtìl popøát hezké Vánoce, klid, pohodu a pevné zdraví 
v novém roce.
Text : Petr Sidum – velitel Sboru dobrovolných hasièù a zásahové 
jednotky obce Albrechtice nad Vltavou
Foto : Vlasta Petružálková
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V roce 1983  jsme se na Silvestra dohodli, že si udìláme 
na veèer velkou žízeò a dopoledne se vypravili k liduprázd-
né rozhlednì. Poprvé a naposledy jsme se v tomto dni ocitli 
na Kamýku osamoceni. Pøíští Silvestr už nás bylo totiž 30 
(1. roèník bìhu). 

Rok 1985  (2. roèník) zaèal døíve než minule, samozøejmì
v hospodì. Padají otázky: 
Kolik nás bude letos? (Petr Pizís) 
Kolik rumu máme koupit? (Honza Van�ák) 
Udìláme nìjaký èísla? (Kolïák) 
A co ceny pro dívky? (Koldová, Králová) 
Udìláme plakáty a diplomy (sborovì po uzavírací hodinì) 
Už se blíží prosinec a máme skoro vše vyøešené. Tradiènì 
na vánoèní zábavì sepisujeme startovní listinu. Lidem se 
líbí vtipnì udìlané plakáty a tak se pøihlašují, nìkteøí jenom
z legrace, jiní to myslí zcela vážnì. Že o Silvestra se pøed 
veèerní tvrdou zkouškou trochu probìhnou. 

Rok 1986  nejstarší úèastník Žemlièka Josef (54let) 

Rok 1987 120 pøihlášených   

Rok 1988 cukrová vata (firma Pavlíèek)   

Rok 1990 sázka Van�ák – Kolïák, kdo bude døív nahoøe: 
Van�ák nechá si odstøihnout rukáv a nohavici u kalhot, nebo 
Kolïák po závodu sedne si holou do lavoru se studenou 
vodou. (Smír – pár panákù v hospodì). 

  

Rok 1995 Bohužel objektiv nezastihl u ohnì v cíli Petra 
Pizingra, který si nahøíval záda tak dùkladnì, až se k nìmu 
pøitoèil malý kluèina se slovy: „Pane, pálí se vám šus�áky!“ 
Než Petr pochopil, co se to dìje, jeho šus�áky od lýtek až 
k zadku se prostì vyškvaøily. 

  

Rok 2000 68 bìžcù, u rozhledny 137 lidí a 19 psù.   
Prosba poøadatelù: Láïo, pøíští rok omezit støelbu a chlast.  „ “

Rok 2001 Sníh 30cm, mínus 14 stupòù.   

Rok 2005  Jedinej, kdo se odvážil pøedat cenu Láïovi 
Slavíèkù ve slávistické tašce, byl Van�ák. 
Po bìhu vpadl do hospody promáèený, promrzlý Ros�a 
(basák od Hastrmanù). Když rozmrznul, vyprávìl nám, jak 
cestou z rozhledny nìkolikrát poslal kolo do houští (25 cm 
snìhu). A tak mne napadlo, že zavolám jejich kapelníkovi. 
V klídku mu pøeju všechno nej s tím, že volám zadarmo, 
že jsem mobil našel v závìji pod Kamýkem. Následovala 
zoufalá odpovìï Jardy: „Ty vole, to èíslo patøí našemu 
basákovi, on si tam nìkde rozbil hubu a my pøíští týden 
máme hrát a to je pìknej prùser!“ Do jeho naøíkání se za-
èali všichni okolo v hospodì chechtat. S Jardou jsem pak 
bìhem ledna nìkolikrát telefonoval, ale z jeho strany jsem 
nezaslechl mnoho slušných slov. 

Rok 2006 U rozhledny jsme pøivítali Honzíka Švehlù, 
faráøe (86 let), který stavìl v roce 1941 rozhlednu (podrob-
ný popis, jak stavba probíhala, foto a jména kolegù jsou 
v kronice Velké Albrechtické). 

  

Rok 2008 Rozdáváme pamìtní medaile (25tý roèník) 
nestorùm bìhu. Vzpomínáme èasomíru z pravìku - Jindra 
Jaroš a Bakuka. Stromy pøerostly a z rozhledny už není 
výhled do kraje. 

  

Rok 2010 Píší o nás v Píseckém deníku. Berou si nás za 
pøíklad a zaèínají bìhat všude. Naposledy se louèíme s naší 
starou rozhlednou. 

  

Rok 2011 Z navýšené rozhledny už vidíme do kraje.   

Rok 2017 Nejstarší u rozhledny Jirka Vojtík z Protivína   
(narozen 1939). 

Rok 2019 Hanka Velánová vyjela z Písku na kole, nesti-
hla zaèátek, cestou mne pøedbìhla a po závodì na kole 
zase do Písku. Hanèe díky za obraz a odvahu (13480 km 
za rok). 

  

Rok 2020 I za covidu jsme bìželi (stanné právo).   

Rok 2021  K rozhlednì pøišly 2 lamy ze Shonu u Protivína. 

Rok 2022 Koneènì ! Díky rodince Tomáše Králù a nové 
metodì sèítání spoèívající v rozdávání po jednom bonbónu 
všem právì pøíchozím, jsme se dopoèítali. V jedné chvíli 
u rozhledny 760 lidièek (lidé prùbìžnì pøicházeli a odchá-
zeli). O Silvestru urèitì navštívilo Kamýk pøes 1000 lidièek!
Nejstarší úèastnice bìhu Vlasta Husová (nar. 1937).

 

40. Velká Albrechtická               Setkání zakladatelù po 40 letech bìhu a jejich vzpomínání

SETKÁNÍ KAMARÁDÙ A VELKÁ ALBRECHTICKÁ výzva pro starší a pokroèilé ...                  Sepsal – : M.K.1958, Alb.86

Slyšel jsi, prý jí bude ètyøicet ?

To musí být ještì koèka.

Však ona se taky doèká.

Která, která…?, no ta Silvestrovská...
To jsem ale senilní,…
(prý nìkdy i debilní)

Když nám bylo ètyøicet, 
mysleli jsme, že zmìníme svìt.
Dnes jsme pubertální kmeti,
takoví trochu starší dìti.

Poslední den v roce típni Spartu,
a stùj na startu, té Velké Albrechtice,
provìtrej faldy, mysl a plíce.

Dej dohromady tu svou partu,
a nezapomeò na svou Martu.
Dokaž sobì a svìtu,
že jsi zase poupì v kvìtu.

A pøi té radosti, zapomeneš na kosti.
Odhoï hole a øíkej mi zas vole…vole.
Vždy s úsmìvem na líci, 
nejsme pøeci balíci.
A a� nám dupou králíci ! 
                                                                

Rok 2023

/ /

  /  

PØIJÏTE VŠICI, RÁDI VÁS ZASE UVIDÍME!

Zvou Vás Zakladatelé Silvestrovského bìhu na Kamýk

Petr Pizinger    Honza Lid    Eva a Pavel Koldovi   

31.12.    9:30 pøed snìhulaèkou (èp.13)/   /  

 

ALBRECHTICKÁ HOSPODA BUDE 31.12. OTEVØENA od 11.00 hodin do kdy Vás to bude bavi t . 
Zajdìte na horký boršè, hovìzí guláš, klobásky, nìco sladkého a j iné pochutiny. A možná pøi jde i . . .
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TJ Albrechtice nad Vltavou 
Vás zve na

Tradièní Sportovní ples
24. února 2024 od 20 hodin 

v údražské hospodì

Bohatá tombola

Ve škole máme nadšené sportovkynì a sportovce, kteøí svou vášeò 
pro pohyb, touhu soutìžit a vítìzit netají a velmi rádi se pomìøí se 
svými vrstevníky. Bìhem øíjna a listopadu se úèastnili nìkolika mezi-
školních turnajù ve: FOTBALU v Sepekovì, FUTSALU v Písku (2 ka-
tegorie chlapcù) a v Praze (starší dívky) a naposledy ve FLORBALU 
(starší dívky) v Týnì nad Vltavou. A èasto se daøilo! 

Jak prožíval jeden z fotbalových zápasù v Sepekovì kapitán Matìj 
Schánilec: Další zápas jsme hráli proti Milevsku, které mi pøipadalo
jako nejslabší tým. Nìkolikrát jsme se dostali do vápna soupeøe, který 
hodnì fauloval, mìli jsme pøímý kop - ten se nepovedl a já trefil zeï.

„

“

Stejný turnaj ale oèima Dominiky Mertlové: Hlavnì, že nepršelo! Byl 
krásný èerstvý mrazivý vzduch. Musím øíct, že to byla zábava a že 
jsem si docela hodnì zahrála. Høištì v Sepekovì bylo velké a pìknì 
zelené. Turnaj se za mì povedl a jsem š�astná, že jsem jela.

„

“

Mgr. Zdeòka Pirglová a žáci 9. roèníku

TJ Albrechtice nad Vltavou dìkuje 
všem našim pøíznivcùm za podporu v uplynulém roce. 

Pøejeme Vám krásné svátky Vánoèní, 
pevné zdraví, štìstí a pohodu v roce 2024 !

za TJ Albrechtice nad Vltavou Dušan Hronek   

242422pf

Zdravíme všechny pøíznivce Albrechtického fotbalu.
Skonèila nám podzimní èást sezóny, kterou jsme poprvé hráli ve dvou týmech a to Starší pøípravka a Mladší žáci. 
Oba dva týmy se spolu perfektnì sehrály a bylo to velice znát i na výsledcích. Ml. Žáci se umístili v tabulce na 6. místì. 
St. Pøípravka z velké èásti v novém složení vyhrála 4 utkání. Po odehrání posledních zápasù jsme se spoleènì sešli na 
dokopné, kterou jsme si spoleènì užili. Nyní všichni odpoèíváme, užíváme si vánoèního klidu a nabíráme síly na jarní 
èást sezóny. Rádi bychom všem popøáli krásné vánoce a š�astný nový rok. Fotbalu zdar. Trenéøi: Vena, Pá�a, Mar�as 

TJ Albrechtice n. Vlt.Albrechtickému fotbalu zdar!
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redakce nezodpovídá 
za obsah èlánkù, pravopis 
èi formulaci 

Vedení obce Albrechtice nad Vltavou 
blahopøeje všem oslavencùm

Užíve j te s i svù j krásný vìk ve zdraví , radost i a svìžest i

7. února 2024

55  Kurfürstová Edita, 

70  Øeøábek Josef, Jehnìdno

60  Lukaèko Jaroslav, Albrechtice n. Vlt.

82  Bartuška Stanislav, Hladná

50  Klement Martin, Albrechtice n. Vlt.

81  Vorlíèková Eva, Hladná

Albrechtice n. Vlt. 70  Pozdìnová Marie, Údraž

83  Malafová Anna, Chøeš�ovice

84  Pavlíèek Jan, Albrechtice n. Vlt.

75  Procházková Jana, Údraž

70  Sidumová Jaroslava, Albrechtice n. Vlt.

75  Rùžièková Marie, Albrechtice n. Vlt.

75  Marešová Olga, Albrechtice n. Vlt.

70  Šmelhausová Ilona, Újezd

Spoleèenská kronika 

Vítání obèánkù s podporou narozených dìtí z Jihoèeského kraje

 
redakèní

 rada:
Vlasta Petružálková
Hana Krippnerová
Radka Lacinová

vlasta.petruzalkova@volny.cz
h.kripp.18@seznam.cz
rad.lacinova@seznam.cz

Sebastián Bárta

Albrechtice nad Vltavou

rodièe: Kateøina a Ondøej Bártovi

A� Vám Vaše dítì dìlá jen radost. 
A� je zdravé, š�astné a veselé.

V p ros inc i se narod i l :

3 holèièky, 3 chlapeèci. Takové bylo složení nových obèánkù, které v obøadní místnosti obecního úøadu slavnostnì pøivítal 
pan starosta Ing. Miroslav Ušatý v sobotu 21. øíjna. 2023. Rodièe a jejich ratolesti se urèitì potìšili kulturním programem 
žákù místní základní školy pod taktovkou paní vychovatelky Boženky Milotové. Jejich výkon je vždy perfektní. Každý nový 
obèanek si z obøadní místnosti odnášel finanèní dar od obce s pøispìním Jihoèeského kraje. A kdo že byl tìmi pøivítanými? 
Adéla Nováèková, Týna Kolpová, Sofie Ferdanová, Tomáš Stuchlík a dvojèátka Petr a Patrik Culkovi. 
Pøejeme všem novì narozeným, aby byl jejich život krásný. O hladký probìh této slavnostní chvíle se jako vždy postaraly
Karolína Procházková, Mája Kaiferová a Vlastièka Petružálková. Text: Blanka Sládková, foto: Vladimír Dìrda 
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